



产品碳足迹证书

证书编号: A99-ICAS-TZJ202402012

本核查陈述针对:

申请方: 江苏雪豹日化有限公司

地址:江苏省无锡市江阴市徐霞客镇峭岐迎宾大道 34、35 号

生产方: 江苏雪豹日化有限公司

地址:江苏省无锡市江阴市徐霞客镇峭岐迎宾大道 34、35 号

申明

- 上海英格尔认证有限公司依据 PAS 2050:2011/ISO 14067-2018 标准实施产品碳足迹核查, 发布本核查陈述:

申请方江苏雪豹日化有限公司生产的 125 克+125 克 fe 金典早用牙膏洁白牙齿(清新留兰)+fe 金典晚用牙膏护龈 早晚装产品在 2023 年 1 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日报告期内的产品碳足迹如下。经核查, 产品碳足迹排放量的计算没有发现实质性偏差。

产品名称	核查数据
125 克+125 克 fe 金典早用牙膏洁白牙齿(清新留兰)+fe 金典晚用牙膏护龈 早晚装	43.60kg CO ₂ e/套

- 以上被核查产品的生命周期阶段为“从摇篮到坟墓”。

发证日期: 2024 年 02 月 29 日

证书有效期至: 2027 年 02 月 28 日

证书签发人:



上海英格尔认证有限公司

国家认监委批准号: CNCA-R-2003-117
电话: 400-633-9001 / +86 021-51114700
网址: www.icasiso.com
地址: 上海市徐汇区中山西路2368号
华鼎大厦801室 200235



关注英格尔微信平台

本证书的所有权属上海英格尔认证有限公司, 证书信息及有效性可在国家认监委官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询, 也可通过登录英格尔官方网站或致电英格尔客户服务部进行查询。



CERTIFICATE OF CARBON FOOTPRINT

Certificate number: A99-ICAS-TZJ202402012

This verification statement is in response to:

Applicant: Jiangsu Snow Leopard Household Chemical Co., Ltd.

Address: No. 34-35, Qiaoqi Yingbin Avenue, XuXiake Town, Jiangyin City, Jiangsu Province

Producer: Jiangsu Snow Leopard Household Chemical Co., Ltd.

Address: No. 34-35, Qiaoqi Yingbin Avenue, XuXiake Town, Jiangyin City, Jiangsu Province

Statement

- Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd. implements product carbon footprint verification according to the PAS 2050:2011/ISO 14067-2018 standards and issues this verification statement.

The carbon footprints of 125g+125g FE Golden Classic Toothpaste set (Whitening Toothpaste used in morning(Refreshing Spearmint) +Toothpaste for gums used in evening (peppermint& icy orange)) products produced by the applicant Jiangsu Snow Leopard Household Chemical Co., Ltd for the reporting period from 1 January 2023 to 31 December 2023 are stated below. After verification, no material deviations are found in the calculation of the product carbon footprint emissions.

Product Name	Verification Data
125g+125g FE Golden Classic Toothpaste set (Whitening Toothpaste used in morning(Refreshing Spearmint) +Toothpaste for gums used in evening (peppermint& icy orange))	43.60 kg CO ₂ e/set

- The life cycle stage of the above verified products is "cradle to grave".

Date of certificate issue: 29th Feb, 2024

Certificate validity to: 28th Feb, 2027

Certificate Issuer:



Shanghai Ingeer Certification Assessment Co.,Ltd.

Certification and Accreditation Administration of PRC:CNCA-R-2003-117

Tel: 400-633-9001 / +86 021-51114700

Web: www.icasiso.com

Add: Room 801,HuaDing Mansion, 2368# West Zhongshan Rd.,
Xuhui District, Shanghai, China, 200235



Focus on icas WeChat platform

The ownership of the certificate belongs to Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd. The information & validation of this certificate can be checked on the CNCA website: www.cnca.gov.cn and ICAS website, or by calling ICAS's clients services Dept.